
ZPRÁVA O VYŘIZOVÁNÍ DOTAZŮ A PŘIPOMÍNEK ČLENŮ ZM

Z III. zasedání zastupitelstva města, konaného dne 7. a 10. 10. 1999, při�ly kanceláři
primátora na vědomí tři odpovědí na dotazy zastupitelů.

Dotaz zastupitele Tomá�e Kubína - přehled finančního hospodaření města uvádí:
- odpovědné místo 104, internetové stránky ÚM ČB, náklady 103 tis.Kč
- odpovědné místo 109, internet, náklady na provizorní stránky města 232,8 tis.Kč
- úhrnem 336,1 tis. Kč

Zajímalo by mne detailně, na co byly ony prostředky vydány, proto�e (jak materiál
uvádí) nemohly být úhradou zhotoviteli www stránek, proto�e v té době nebylo
ukončeno výběrové řízení.

Odpovídá RNDr. Vladimír Kostka � náměstek primátora
- odpovědné místo 104 uhradilo částku 103 257,- Kč za analýzu, převod dat a programování

zku�ební WWW stránky Úřadu města
- odpovědné místo 109 uhradilo na akci 1288 tyto polo�ky:

- částku 69 183,- Kč za modemové připojení na Internet za období 1.1. � 30. 3. 1999
- částku 125 685,- Kč za připojení pevnou linkou na Internet za období 1. 4. �  30. 6.
1999

- částku 37 957,50 Kč za správu a údr�bu zku�ebních WWW stránek Úřadu města

Dotaz zastupitele Ing. Ladislava Voná�ka - �ádám o informace o průběhu prací při
přípravě budování integrovaného dopravního systému. Jak je rozvr�en časový plán
realizace integrovaného dopravního systému? Jaké jsou a budou náklady města na
zřízení IDS? Jaký dopad zřízení IDS bude na cenu MHD? Zřízení IDS bude jistě mít
vliv na podíl nákladů na rozpočet města z daní poplatníků a podíl okolních obcí?

Odpovídá RNDr. Vladimír Kostka � náměstek primátora
Časový plán realizace IDS předpokládá, �e v roce 1999 proběhne první etapa projektu.
V první části etapy, která byla ukončena 30. 6. 1999, byla provedena základní analýza
spádového území, pro které je vhodné IDS budovat, byl zpracován překryv dopravních sítí a
dislokace zastávek na území města u hlavních přepravců, byly porovnány přepravní a tarifní
podmínky hlavních přepravců v regionu. V druhé části této etapy probíhá doplňování datové
základny pro dal�í postup prací formou průzkumů � počty cestujících, přestupy, dopravně �
sociologické vazby.
Druhá etapa, která bude bezprostředně navazovat na přelomu roku 1999 a 2000, spočívá
v projednání závěrů a doporučení z první etapy s hlavními dopravci a obcemi v regionu a
vypracování pilotního (ověřovacího) projektu pro zavedení IDS.
Třetí etapa pak obsahuje vypracování konkrétního časového programu postupného zavádění
integrované dopravy na základě zku�eností z ověřovacího projektu.
Zaváděcí program pak bude v roce 2000 postupně realizován, vyhodnocován a postupně by
měl přejít do rutinního provozu.
Celkový odhad nákladů v�ech tří etap je do 800 tisíc Kč.
Dopady zřízení IDS na cenu jízdného a rozpočty měst a obcí budou předmětem zhodnocení
ve druhé resp. třetí etapě přípravy.



Dotaz zastupitelky Jindři�ky Balvínové - přehled finančního hospodaření za 1.
pololetí 1999 � výdajová část, odpovědné místo 120 � kancelář tajemníka � nákup slu�eb
� inzerce: konkrétně na jakou inzerci byly přečerpány prostředky?

Odpovídá Ing. Zdeněk Řeřábek � tajemník ÚmČB
Schválený rozpočet 110 v tis. Kč, upravený rozpočet 110 v tis. Kč, skutečnost čerpání
123,9 v tis. Kč.

K vý�i čerpání lze dolo�it za 1. pololetí tyto skutečnosti :
výběrová řízení prováděna ÚM v období od 1. 1. do 30. 4. 1999 :
- výběrové řízení odboru informatiky Kč 14 640,-
- výběrové řízení kanceláře primátora Kč 10 907,-
- výběrové řízení odboru pro rozvoj města Kč 21 960,-

Výběrové řízení tajemníka � inzeráty v tisku :
- Hospodářské novinyKč 35 228,-
- Českobudějovické listy Kč 5 906,-
- MF Dnes Kč 11 712,-

Od 1. 5. 1999 � 30. 6. 1999 výběrová řízení :
- odbor �ivotního prostředí Kč 10 370,-

K vý�e uvedeným skutečnostem pouze dodávám, �e inzerci jsem přehodnotil včetně
systému výběrových řízení.

Z IV. zasedání zastupitelstva města, konaného dne 18. 11. 1999, při�lo kanceláři
primátora na vědomí sedm odpovědí na dotazy zastupitelů.

�ádost zastupitelky Ing. Ivany Popelové - �ádám informaci o dodatku č. 2 ke
smlouvě č. 70/98 (FYTOCENTRUM) a přesné znění tohoto dodatku.

Odpovídá Ing. Vladimíra Hru�ková � vedoucí odboru správy veřejných
statků
Odborem kontroly Úřadu města Č. Budějovice byla provedena kontrola hospodaření na
odboru �ivotního prostředí včetně kontroly smluv uzavřených mezi Městem Č. Budějovice a
jednotlivými firmami, které zaji�ťují pro město údr�bu zeleně. Z výsledku této kontroly
vznikl po�adavek na vypracování dodatku ke smlouvám v tom smyslu, aby bylo jasně řečeno,
za jakých podmínek jsou firmy oprávněny navy�ovat cenu v ka�dém roce platnosti smlouvy.
Dle na�eho názoru jsou tyto podmínky obsa�eny v původních smlouvách, ov�em výklad
odboru kontroly týkající se právě navy�ování ceny se neshodoval s na�ím výkladem. Proto
bylo Ing. Mikovi, vedoucímu odboru �ivotního prostředí, ulo�eno předlo�it RM ke schválení
plnění závěrů odboru kontroly ÚM, tzn. dodatky ke smlouvám na údr�bu veřejné zeleně na
rok 1999, tedy samotné dodatky a harmonogramy prací pro rok 1999. Vzhledem k tomu �e
s firmou Fytocentrum  byla ukončena smlouva k 30. 6. 1999, předkládal se ke schválení RM
pouze formálně harmonogram platný pro rok 1999, ale ne ji� dal�í část, tzn. textový dodatek
smlouvy.



Pokud budete mít zájem, mů�ete jak do smluv uzavřených s jednotlivými firmami, tak
do zprávy odboru kontroly ÚM nahlédnout kdykoli na odboru SVS, oddělení údr�by veřejné
zeleně.

�ádost zastupitele Mgr. Juraje Thomy - prosím o zaslání podkladů ke koupě
Solnice na p.p.č 200 (usn. č. 1393/99).

Odpovídá JUDr. Luďka Starková � vedoucí majetkového odboru
V příloze Vám zasíláme podklady, které má majetkový odbor k dispozici k jednání ve věci
odkoupení objektu �Solnice�. Jedná se o  znalecký posudek soudního znalce pana Oty Uhlíře
ze dne 12. 10. 1999 a nabídku vlastníků předmětného objektu.

�ádost zastupitele Mgr. Juraje Thomy - prosím o zaslání materiálu �Program
regenerace MPR na období 2000 � 2005� (usn. č. 1364/99), prosím o zaslání kopie plánu
obnovy MPR na rok 2000 (usn. č. 1364/99), prosím o odpověď na otázku kdo navrhoval
členy komise pro regeneraci MPR?

Odpovídá Ing. Ladislav Fňouka � pověřený vedením odboru vněj�ích vztahů
Projekt České Budějovice 2000 � evropské město � zasílám podklady v příloze.
Návrh cílů a nástrojů Programu regenerace � dtto
materiál do RM Program regenerace MPR � dtto
kopie plánu obnovy na rok 2000 � dtto
Dotaz, kdo  navrhoval členy komise pro regeneraci MPR: Struktura členů komise je obdobná
jako v minulých letech. Návrh členů byl dán na jednání nám. Kostky, nám. Bohdalové se
zpracovateli programu. Tento návrh byl dále upraven radou města.

Dotaz zastupitele Josefa Mezery - jaký je stav připravenosti ÚM ČB a jeho
odborů na časový přechod výpočetní techniky do roku 2000? Jaká byla, jsou a budou
učiněna v této souvislosti opatření?

Odpovídá Ing. Václav Binder � vedoucí oddělení informatiky
Odpověď na otázku připravenosti IT na rok 2000 je nutné rozdělit na několik částí:
1. Připravenost serverů, serverových operačních systémů, serverových databází
2. Připravenost operačních systémů a standardního programového vybavení na stanicích
3. Připravenost aplikačního programového vybavení na stanicích
4. Připravenost HW stanic (procesory, BIOS)

ad 1) Tato zále�itost je ře�ena a v�e bude do 31.12. 1999 na rok 2000 připraveno.
ad 2) Toto souvisí s technickými parametry a stářím PC stanic. Počítače s OS Windows 95 a s
Office 97 by po instalaci v�ech oprav (servis pack) měli být podle prohlá�ení firmy Microsoft
funkční po roce 2000. Star�í verze OS Windows, případně DOS a kancelářského software
nikoliv. To ov�em neznamená, �e programy nebudou fungovat. Budou funkční,  nebudou
ov�em pracovat korektně s datumovými polo�kami. Přechod na novou verzi operačních
systému je vzhledem k technickým parametrům těchto počítačů nemo�ný.
ad 3) Zde zále�í na tom, zdali program byl zakoupen od firmy, která pokračovala ve vývoji
produktu a program do současné doby podporuje. Takového software je na ÚM vět�ina. Je
nebo bude proveden přechod na poslední verzi, které je funkční po 31.12. 1999. Na ÚM je
několik programů, které vytvořili bývalí zaměstnanci (jedná se o relativně jednoduché



evidence - �ádosti o byty, evidence movitého majetku, evidence přestupků) Tyto programy
nemají ji� �ádnou podporu autora a po roce 2000 nebudou korektně pracovat. Toto ře�í
oddělení rozvoje ve spolupráci se systémovým integrátorem.
ad 4) Vzhledem k tomu, �e počítačový park na ÚM je relativně zastaralý (odepsáno ze 60%),
nejsou mnohé počítače po hardwarové stránce s rokem 2000 kompatibilní. U některých se dá
situace ře�it tím, �e se 1.1. 2000 ručně nastaví korektní datum, u některých nebude účinný ani
tento postup. V současné době probíhá audit v�ech počítačů, jeho� výsledek určí, které
počítače budou muset být vyřazeny z pou�ívání.

Dotaz zastupitelky Ing. Ivany Popelové - jaké operace probíhají v současné době
v rámci plánované rekonstrukce parku Na Sadech a stručný, leč vypovídající popis
těchto operací, firmy zapojené do této akce a smluvní částky (pokud jsou)?

Odpovídá Ing. Pavel Ka�párek � vedoucí investičního odboru
V současné době je plánována rekonstrukce parku Na Sadech. Investiční odbor pro rok 2000
má ve svém plánu částku 3 mil. Kč. Tato částka je určena na zpracování projektové
dokumentace, dosud nebylo zahájeno výběrové řízení na zpracovatele PD a dále na zahájení I.
etapy rekonstrukce parku. V rámci této akce se uva�uje s rekonstrukcí zejména kanalizace a
vodovodu, úpravou chodníků, o�etřením a výměnou zeleně včetně zeleně. Dosud nebyly
�ádné firmy vyzvány jak pro zpracování PD, ani k realizace nebyly uzavřeny dosud �ádné
smlouvy a �ádná faktura nebyla uhrazena.

�ádost zastupitele Tomá�e Kubína - prosím o podrobné vyčíslení v�ech dotací,
které za rok 1999 plynuly do sportovní činnosti, ať ji� v profesionální nebo v amatérské
oblasti.

Odpovídá Mgr. Renata Fyrbachová � vedoucí odboru �kolství
O poskytování dotací do sportovní činnosti rozhoduje v�dy Komise pro sport, mláde� a
tělovýchovu. Komise se schází jednou za měsíc a předsedou komise je Ing. Ladislav Hovorka.
Komise pracuje na základě těchto pravidel: dotace je tělovýchovné jednotě, sportovnímu
klubu či mláde�nické organizace poskytnuta pouze pro oddíly mláde�e příslu�né organizace.
Akce/účel 1133 � a) dotace na činnost mláde�e (dospělí hrají nejvy��í soutě� � ligu), b)
dotace na činnost mláde�e (dospělí nehrají nejvy��í soutě� � ligu), c) dotace na akce � na
základě �ádostí tělovýchovných jednot, sportovních klubů či mláde�nických organizací, d)
dotace za reprezentaci města České Budějovice na Mistrovství republiky ČR (1. �3. místo
jednotlivci i dru�stva), e) dotace za reprezentaci města České Budějovice v mezinárodních
soutě�ích. V leto�ním roce se město České Budějovice zúčastnilo Mezinárodních her �kolní
mláde�e v Českém Krumlově. (úspě�né bylo: volejbalové dru�stvo Vysoko�kolského klubu
Slávie PF a atletický oddíl SK Čtyři Dvory), f) rozpočtové změny provedené během roku
1999
Akce/účel 1134 g) mláde�nické organizace

Dotaz zastupitele Ivana Mánka - proč nebylo vyhlá�eno výběrové řízení na
ozvučení zimního stadionu?

Odpovídá Pavel Pí�a � vedoucí odboru zimní stadion
1) Stávající ozvučovací zařízení instalované v hale č. I zimního stadionu je vzhledem k jeho

zastaralosti neopravitelné z důvodu chybějících náhradních dílů a nebylo ani mo�né



zajistit zlep�ení jeho funkčnosti ani kvality. V této věci bylo jednáno s firmou Akustika
Praha ji� v listopadu 1998. Z měření a následném vyhodnocení byly navr�eny dvě
varianty mo�nosti jak zajistit nápravu nevyhovujícího stavu zařízení a to: varianta A �
optimalizace zpo�dění signálu od jednotlivých reproduktorů, varianta B � náhrada
ozvučovacího systému novým, přičem� po zkou�kách varianty A bylo od této odstoupeno
neboť její výsledek byl negativní. Na základě toho bylo přistoupeno k ře�ení podle
varianty B, byly získány nabídky na nové zvukové zařízení od firem, které ji� zimní
stadiony ozvučovaly.

2) V únoru 1999 byl předlo�en do RM (24. 2. 1999) materiál �Zadání veřejné zakázky
formou výzvy více zájemcům k podání nabídky dle zákona č. 199/1994 Sb. § 49, odst. 1
na rekonstrukci ozvučení�. Po projednání v RM nebylo usnesení přijato z důvodu
plánované rekonstrukce zimního stadionu a pochyb, �e zvukové zařízení, instalované do
haly č. I před rekonstrukcí by nemuselo být plně funkční po rekonstrukci.

3) V srpnu 1999 (13.8.) podala firma Andrej Cimbala, AC akustika nabídku městu na
předvedení zvukového zařízení v podmínkách zimního stadionu v Českých Budějovicích
a 8. 9. 1999 byl projednán v RM materiál ev.č. 1183/99, přijato usnesení č. 1130/99 a
schválen záměr instalovat na zimní stadion zvukové zařízení za účelem demonstračního
předvedení dle nabídky firmy Andrej Cimbala.

4) Po měsíčním předváděcím provozu zvukového zařízení bylo konstatováno, �e zařízení
splňuje po�adavky kladené na kvalitu a dobrou sly�itelnost ve v�ech prostorech hledi�tě
haly č. I, důkazem byla kladná odezva novinářů vyjádřená v ČB listech 18. 9. 1999.

      Dne 6. 10. 1999 projednala RM na svém jednání materiál ev.č. 1314/99. Bylo
      konstatováno vzhledem k nevyhovujícímu stavu ozvučovacího zařízení haly č. I
      a s ohledem na rekonstrukci zimního stadionu, objednat v současné době u firmy

A.Cimbala pouze slu�bu �ozvučení haly č. I� pro pořádání sportovních, kulturních
 a podobných akcí s tím, �e ve smlouvě bude zakotveno ujednání � �platnost smlouvy
 mů�e skončit také výpovědí bez udání důvodu��.

5) Výběrové řízení na pořízení nového zvukového zařízení nebylo vyhlá�eno z důvodu
zmíněné rekonstrukce a tedy mo�ného hazardu s vynalo�ením finančních prostředků
v případě, �e toto zvukové zařízení by nevyhovovalo stavu po rekonstrukci. Na druhé
straně bylo nutné ře�it nevyhovující stav ozvučení v hale č. I. Přijatý způsob zaji�tění
ozvučení je výhodněj�í v tom, �e město mů�e kdykoliv od smlouvy odstoupit bez udání
důvodu, ani� by ho to dále finančně zatí�ilo. Dal�ím faktem, který hovoří pro přijatý
způsob, je mo�nost, bude-li rozhodnuto, �e rekonstrukce bude zahájena v dubnu 2000
výměnou střechy, skončí smlouva cca za čtyři měsíce i kdy� smlouva pokrývá finančně
převá�nou část období rekonstrukce, neboť provoz zimního stadionu by měl být zachován.


